
 

Directie Onderwijs en Vorming 
      
     

Verslag van de tweede commissie 

kenmerk O000/AM/2013-8 

betreft 2de commissie - persoonsgebonden materies 

 

Mevrouw Greet De Troyer, voorzitter van de 2de commissie, opent de 
zitting om 18.00. 

  

 
1. Goedkeuring van het verslag van 28 augustus 2013 

geen opmerkingen op het verslag 

 

Voorbereiding van de Provincieraad van 9 oktober 2013 

 

2 vzw Monumentenwacht Oost-Vlaanderen – vertegenwoordiging: 
aanduiding van een werkend lid in de Algemene Vergadering in 
vervanging van Georges Anthuenis 
 
Geen opmerkingen 
 

3 Site Anton Van Wilderode te Moerbeke – woonhuis Dorpvaart 72: 
machtiging van de deputatie tot openbare verkoop 

Geen opmerkingen 

 

4 Archeologische Dienst Waasland – vertegenwoordiging:- vervanging 
Georges Anthuenis: aanduiding van vertegenwoordiger in de raad van 
bestuur 

Geen opmerkingen 

 

5 Interne staatshervorming – gevolgen : opheffing m.i.v. 01 januari 2014 
van de reglementen van 16 juni 2004 m.b.t. de ondersteuning van 
initiatieven in het kader van het lokaal cultuurbeleid, van 19 februari 
1997 betreffende de erkenning en de subsidiëring van het 
Nederlandstalig volksontwikkelingswerk in verenigingen, van 07 oktober 
1998 betreffende de erkenning en de subsidiëring van het 
Nederlandstalig volksontwikkelingswerk in instellingen 

vergadering van 
2 oktober 2013 

aanwezig 

Allaeys Caroline, Beldjoudi 
Yasmina, Blommaert bart, 
Bourlau Stephan, 
CarteusPaul, De Cock 
Goedele, De Coninck Philippe, 
De Cuyper Jo, De Merlier 
Vera, De Roo Geert, De Sutter 
Hilde, De Troyer Greet(vzt), 
Dhondt Freija, Franck Rik, 
Maes Luc, Moens Kurt, Moens 
Tim, Van Boven Lena, Van De 
Populiere Marleen, Van de 
Voorde Femke, Verhoeve 
Martine, Zenner-De Gryze 
Gerda,De Buck Marc (vzt 
provincieraad) 
 
Verontschuldigd 
Nys Liesbet 
 
Plaatsvervangende 
Leden 
Dooms Elisabeth, Vervliet An 
 
Provincieraadsleden/ 
niet-leden 
 
Gedeputeerden 
Bruggeman Hilde, Couckuyt 
Eddy, Hertog Peter, Vercamer 
Alexander 
Verontschuldigd: Dauwe Jozef 
 
Aanwezige Technici 
Blondeel William, Brackeleire 
Martine, de Boevere kristel, 
Goethals Kristof, Lauwers 
Elke, Stevens Carine 
 
Moons Anne-Marie, 
ambtenaar-verslaggever  
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Gedeputeerde Vercamer vult aan dat dit een logische uitvoering van het 
bestuursakkoord is. 
 

6 Funerair erfgoed – reglementering: vaststelling van het reglement m.b.t. 
de toekenning van subsidies voor conserveringswerken aan niet-
wettelijk beschermd waardevol funerair erfgoed, inwerkingtreding op 01 
november 2013 

Mevrouw Lena Van Boven vraagt of deze subsidies al voor de 
reglementering bestond. 

Gedeputeerde Vercamer geeft aan dat er in 2004 gestart werd met 
eerste initiatieven die nu in een reglement zullen vastgelegd worden. 

Mevrouw Lena Van Boven vraagt wanneer sprake is van wettelijk of 
niet-wettelijk beschermd waardevol funerair erfgoed. 

Gedeputeerde Vercamer antwoordt dat dit niet door de Provincie, maar 
door Vlaanderen bepaald wordt. De Provincie kan de vraag tot advies 
bij wettelijke bescherming krijgen. 

De heer Rik Franck heeft 2 bedenkingen: 

1. Waardevol funerair erfgoed dient, na het verlopen van de concessies, 
op kosten van de gemeenten verder onderhouden te worden.Welke 
criteria worden aangehouden? 
2. Er zijn mensen begraven die voor de Provincie belangrijk zijn, is er 
dan geen taak voor de Provincie weggelegd om bepaalde graven te 
conserveren? 
 
Gedeputeerde Vercamer verwijst naar artikel 1.2° waarbij waardevol 
funerair erfgoed omschreven wordt als funerair erfgoed dat wegens zijn 
historische, volkskundige, architecturale, artistieke en/of socioculturele 
waarde van belang is. Het is in eerste instantie de verantwoordelijkheid 
van de gemeente, die hiervoor een subsidie zal kunnen aanvragen. 
 
De heer Rik Franck suggereert dat de gemeenten eerst een overzicht 
van hun waardevol funerair erfgoed dienen op te stellen alvorens een 
subsidie aan te vragen. 
 
Mervrouw Carine Stevens geeft aan dat Vlaanderen deze inventaris 
opvraagt aan de gemeenten. 
 

7 Domein Puyenbroeck Wachtebeke – MOLA – vernieuwen van houten 
buitenschrijnwerk: goedkeuring van bestek en raming, opdracht te 
gunnen bij wijze van open aanbesteding 

Geen opmerkingen 

 

8 Islamitische erediensten – Islamitische Gemeenschap Yavuz Sultan 
Selim te Ledeberg – jaarrekening 2012: verlenen van gunstig advies 

Mevrouw Lena Van Boven vraagt het begrip "comité" en de relatie 
tussen het comité en de vzw te kaderen. 
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Mevrouw Elke Lauwers, licht toe dat het "comité" de islamitische 
tegenhanger is van de katholieke kerkfabriek. 
Verder is het zo dat de islamitische comité's ontstaan zijn uit vzw's.  
De afsplitsing van de vzw en het autonoom functioneren van het comité 
is een noodzakelijke voorwaarde voor erkenning. De vzw blijft verder 
taken uitoefenen, andere dan de eredienst, zoals bijv.in de socio-
culturele sector. 
 
Onverminderd de zelfstandigheid van het comité, blijven er nauwe 
banden bestaan met de vzw, omdat het comité vaak huurt van de vzw, 
waarbij er meestal verdeelsleutels zijn afgesproken inzake kosten. 
In het kader van de controle van de rekening is het zaak de financiële 
stromen transparant te houden, zodanig dat de juiste rechtspersoon 
betaalt volgens de gemaakte afspraken. Klopt dit niet dan geeft dit 
aanleiding tot vorderingen of schulden van het comité op, respectievelijk 
aan de vzw. 
 
De heer Kurt Moens heeft vastgesteld dat de website van het 
eredienstbestuur niet in het Nederlands is opgesteld. 
 
Mevrouw Elke Lauwers antwoordt dat haar dit niet bekend is. Alle 
contacten met de administratie moeten in het Nederlands verlopen en 
dat is ook het geval. 
 
De vraag van de heer Moens zal worden voorgelegd aan het comité 
naar aanleiding van het verplicht decretaal overleg met de deputatie, 
dat deze maand plaats heeft. 
 

9 Patrimonium Gent, campus Henleykaai – plaatsen van databekabeling 
en inbraakcentrale in het PIHS: goedkeuring van bestek en raming, 
opdracht te gunnen bij wijze van open aanbesteding 

Mevrouw Lena Van Boven vraagt waarom men nu pas de school tegen 
inbraak gaat beveiligen en wat er gebeurt in de andere provinciale 
scholen. 

Gedeputeerde Hertog antwoordt dat alle scholen systematisch zullen 
behandeld worden. Scholen zijn openbare ruimtes, moeilijk te 
beveiligen, elke beveiliging heeft zijn grenzen. Bovendien is de kostprijs 
hoog. Er wordt een maximaal bedrag, dat in een kluis kan bewaard 
worden, bepaald. 

Mevrouw Gerda Zenner-De Gryze vraagt of er in de toekomst 
preventieve maatregelen zoals betalen met betaalkaarten zullen 
gehanteerd worden. 

Gedeputeerde Hertog geef aan dat in de CVO's er al geruime tijd met 
betaalkaarten betaald wordt, maar dat er in het secundair onderwijs 
meer contante betalingen gebeuren. 

 

10 Campus Henleykaai – fusieprotocol Hogeschool Gent: goedkeuring van 
het voorstel van addendum bij het protocol van 19 september 2001 
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houdende een rekenmodel inzake het nutsverbruik bij wederzijds 
gebruik van gebouwen 

Gedeputeerde Hertog licht toe dat voor de fusie van de provinciale 
hogeschool Mercator en HoGent alle scholen op de campus behoorden 
tot dezelfde IM. Sinds de fusie werden er afspraken gemaakt, die nu op 
punt worden gesteld. 

 

11 Interne staatshervorming – gevolgen – omvorming van de vzw Oost-
Vlaamse Sportpromotie naar decreetconforme structuur: principiële 
beslissing tot integratie in de provinciale diensten en mandatering van 
de deputatie alle aanvullende beslissingen te nemen in uitvoering van 
het principieel raadsbesluit 

De heer Tim Moens vraagt of hierbij personeelsleden betrokken zijn. 

Gedeputeerde Bruggeman bevestigt dat dit niet het geval is. 

 

12 Interne staatshervorming – gevolgen: opheffing m.i.v. 01 januari 2014 
van de reglementen van 08 februari 2006 m.b.t. de subsidiëring van 
sportevenementen, van 15 juni 2006 m.b.t. de subsidiëring van 
gemeentelijke sportacademies, van 17 december 2008 tot de erkenning 
van bovenlokale sportverenigingen, van 17 december 2008 m.b.t. de 
subsidiëring van bovenlokale sportverenigingen 

Gedeputeerde Bruggeman vult aan dat dit een gevolg is van het 
bestuursakkoord. 

De heer Rik Franck vraagt of iedereen voldoende geïnformeerd is en 
geeft aan dat een goede communicatie hierrond belangrijk is. 

Gedeputeerde Vercamer antwoordt dat het Vlaams Gewest een 
duidelijke briefing heeft gehouden. 

Gedeputeerde Bruggeman bevestigt dat de sportfederaties op de 
hoogte zijn gebracht. 

 

13 Wonen – sociale huisvesting – erkende kredietmaatschappij – 
overnamebod op aandelen van het provinciebestuur in de EKM Eigen 
Woon nv: verlenen van goedkeuring onder voorwaarden 

Geen opmerkingen 

 

14 Wonen – sociale huisvesting – vertegenwoordiging: 
- Dewaco – Werkerswelzijn cvba – so te Aalst: aanduiding van een 

vertegenwoordiger in de statutaire vergadering in vervanging van 
Vera De Merlier 

- Ninove Welzijn cvba – so te Ninove: aanduiding van een 
vertegenwoordiger in de statutaire vergadering in vervanging van 
Geert Eeman 

- Sint-Niklase maatschappij voor de Huisvesting: aanduiding van een 
vertegenwoordiger in de statutaire vergadering in vervanging van 
Luc Maes 
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- Sint-Niklase maatschappij voor de Huisvesting: aanduiding van een 
plaatsvervangende vertegenwoordiger in de statutaire vergadering in 
vervanging van Georges Anthuenis 

Mevrouw Elisabeth Dooms vraagt waarom de vervangingen worden 
voorgesteld. 

Gedeputeerde Couckuyt antwoordt dat dit na een ontslag gebeurde. 

 

15 Wonen – impulsbeleid – pilootproject Community Land Trust Gent: 
goedkeuring van een projectsubsidie 2013 voor personeels- en 
werkingskosten in 2013 en deels 2014 en van de procesbegeleiding 
door het provinciebestuur 

Geen opmerkingen 

 

16 Interne staatshervorming – gevolgen – welzijn: opheffing van het 
subsidiereglement van 17 maart 2010 voor projecten Centra Algemeen 
Welzijnswerk en teleonthaal, het subsidiereglement van 17 maart 2010 
voor projecten Diensten Maatschappelijk Werk van de ziekenfondsen, 
het subsidiereglement van 17 september 1997 voor erkende Oost-
Vlaamse seniorenverenigingen, reglement van 17 november 1993 
betreffende de subsidiëring van diensten die instaan voor zelfstandig 
wonen van personen met een fysieke handicap, begeleid wonen van 
personen met een mentale handicap en thuisbegeleiding, het reglement 
van 26 juni 2008 m.b.t. subsidies voor initiatieven i.v.m. de behandeling, 
verzorging, opvang, opvoeding en ontspanning van personen met een 
handicap, het reglement van 10 september 2003 m.b.t. de provinciale 
mantelzorgpremie, het reglement van 11 september 2002 voor 
subsidies aan beschutte werkplaatsen voor tewerkstelling van personen 
met een handicap, reglement van 09 maart 1994 voor subsidiëring van 
werknemersvorming voor syndicale organisaties, het reglement van 11 
juni 1997 m.b.t. de subsidiëring van residentiële centra voor 
psychosociale gezondheidszorg, het reglement van 11 juni 1997 m.b.t. 
de ziektegebonden groepen 

Gedeputeerde Couckuyt vult aan dat een aantal structurele financiële 
ondersteuningen en individuele premies niet langer door de 
provinciebesturen kunnen toegekend worden 
 

17 Buzau – samenwerking met Crucea Alb Galbena en het Wit-Gele Kruis: 
toekenning van een subsidie resp. in het kader van de versterking van 
de lokale financiële verankering en interne beleidsstructuur en voor de 
begeleiding van de thuiszorgafdeling 

De heer Rik Franck vraagt of Vlaanderen voorziet dat de provincie 
buiten haar grondgebied kan werken. 

Gedeputeerde Couckuyt antwoordt dat Vlaanderen hier geen negatieve 
uitspraken heeft gedaan. 
In 2013 wordt met de diverse betrokken actoren overlegd hoe die 
ondersteuningen de komende jaren (3) kunnen afgebouwd worden en 
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de thuiszorgafdeling Buzau een voldoende lokale verankering kan 
realiseren. 
 

18 Domein Puyenbroeck  Wachtebeke - leveren en plaatsen van 
piramidetorens en speeltoestellen voor personen met een handicap: 
goedkeuring van raming en bestek, opdracht te gunnen bij wijze van 
open offerteaanvraag 

Geen opmerkingen 

 

19 Varia 

Mevrouw Goedele De Cock vraagt wanneer men over de documenten 
rond de budgetten zal kunnen beschikken 

Gedeputeerde Vercamer antwoordt dat ze over 14 dagen door de 
deputatie zullen gefinaliseerd worden, zodat ze tijdig kunnen bezorgd 
worden. 

 

De heer Luc Maes wenst een gezamenlijk werkbezoek aan het nieuwe 
Red Star Line museum voor te stellen. 

Mevrouw de voorzitter Greet De Troyer antwoordt dat dit idee 
meegenomen wordt. 

 

De heer Rik Franck vraagt of de budgetwijzigingen niet aan elke 
commissie kunnen voorgelegd worden. 

Gedeputeerde Vercamer antwoordt dat bij de nieuwe indeling van de 
commissies hier mogelijks onvoldoende aandacht aan besteed werd. In 
het verleden kenden men commissies per gedeputeerde en werden de 
budgetwijzigingen aan elke commissie voorgelegd. 

Mevrouw de voorzitter Geert De Troyer geeft aan dat het geen 
probleem vormt om dit punt op de commissie te agenderen. 

Gedeputeerde Vercamer besluit dat deze vraag in het uitgebreid bureau 
zal besproken worden 

De zitting wordt beëindigd om 18.40 

Gent, 2 oktober 2013

Anne-Marie Moons    Greet De Troyer 

Ambtenaar-verslaggever   Voorzitter 


